
Sesja budżetowa - przebieg
Data dodania: 2015-01-28 00:00:00
Link: https://leczna.pl/aktualnosci/sesja-budzetowa-przebieg
Po otwarciu sesji i stwierdzeniu quorum (obecnych 21 radnych) przyjęto następujący porządek obrad (21 głosów za):

1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z I-wszej, II-ej i III-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2023.
7. Podjęcie uchwały budżetowej na 2015 rok:
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie uzasadnienia Burmistrza do projektu uchwały,
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej przekazanego projektu uchwały budżetowej,
d) odczytanie opinii Komisji Stałych i Komisji Gospodarki Finansowej i Budżetu,
e) odczytanie uzasadnienia Burmistrza dotyczącego nie uwzględnionych w projekcie budżetu ostatecznych wniosków Komisji Gospodarki 
Finansowej i Budżetu,
f) dyskusja nad projektem budżetu,
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Pojęcie uchwały w sprawie:
a) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Łęcznej na 2015 rok,
b) uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łęcznej na 2015 rok,
c) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Łęczna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Polesie” z siedzibą w Cycowie w okresie 
programowania 2014 – 2020,
d) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i zatwierdzenia jej regulaminu.

9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad.

Radni przyjęli protokoły z I-wszej, II-ej i III-ej Sesji Rady (21 głosów za).
Następnie Burmistrz przedstawił  sprawozdanie z pracy między sesjami. (http://umleczna.bip.lubelskie.pl/upload/pliki/28.01.2015_r..pdf)
Po przedstawieniu przez Skarbnika Miasta opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie dotyczącej projektu uchwały 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2023 (opinia pozytywna) uchwała został podjęta -  21 głosów za.

Następnie rozpoczęła się debata dotycząca uchwały budżetowej na 2015 rok.

Projekt budżetu gminy - http://umleczna.bip.lubelskie.pl/index.php?id=396&p1=szczegoly&p2=933765

(Burmistrz Łęcznej przedstawił Radzie Miejskiej projekt budżetu gminy na 2015 rok w listopadzie 2014 roku. Nad złożonym projektem 
pracowały komisje Rady. Do przedstawionego projektu zostały złożone propozycje niewielkich poprawek. Propozycje te nie znalazły poparcia 
na wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej i Budżetu oraz przewodniczących pozostałych komisji Rady.)

Odczytano projekt uchwały budżetowej, uzasadnienie Burmistrza do projektu uchwały, opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej 
przekazanego projektu uchwały budżetowej oraz opinie Komisji Stałych i Komisji Gospodarki Finansowej i Budżetu. Komisje pozytywnie 
zaopiniowały i nie wniosły żadnych zmian do projektu (jedynie Komisja Bezpieczeństwa nie wypracowała "jednolitej opinii").

W toku debaty nad budżetem klub radnych Lepszej Łęcznej złożył 4 wnioski do budżetu:
- wykonanie dwóch lamp oświetleniowych przy chodniku łączącym ul. Bogdanowicza z ul. Wyszyńskiego - 20 tys.zł
- rewitalizacja amfiteatru na os.Samsonowicza - 30 tys. zł
- budowa przejść wyniesionych przy Zespole Szkół nr 1 przy ul. Szkolnej oraz na ul.Świetoduskiej - 20 tys.zł
- modernizacja łącznika ul.Armii Krajowej do ul.Obrońców Pokoju - 70 tys.zł

na powyższe zadania zabrać środki z pozycji "Wykup nieruchomości pod planowane inwestycje gminne " - 124 tys.zł (z kwoty zaplanowanej w 
budżecie 240 tys.zł) i 16 tys. zł  z wydawania Biuletynu Informacyjnego (z kwoty zaplanowanej w budżecie 20 tys.zł).

Komisja Bezpieczeństwa i Zdrowia złożyła wniosek o zwiększenie środków dla Ochotniczych Straży Pożarnych do kwoty 95 tys. zł (w budżecie 
zaplanowano 76 tys. zł).
Kwotę 19 tys. zł zabrać z pozycji "Wykup nieruchomości pod planowane inwestycje gminne".



Burmistrz odniósł się do przedstawionych wniosków. Wskazał, że środki na wykup nieruchomości są niezbędne do przygotowania inwestycji. 
Odniósł to szczególnie do najważniejszych inwestycji - budowy ulic Wierzbowej i Różanej oraz rewitalizacji Starego Miasta. Zabranie środków 
przeznaczonych na wykup nieruchomości zablokuje realizację tych inwestycji. 
Burmistrz wskazał iż dokończenie oświetlenia łącznika od ul. Bogdanowicza do ul. Wyszyńskiego jest zaplanowane w ramach zabezpieczonych 
w budżecie środków. (wniosek został więc wycofany).

Wniosek Komisji Bezpieczeństwa i Zdrowia (zwiększenie środków dla Ochotniczych Straży Pożarnych) uzyskał 9 głosów "za", 11 głosów  
"przeciw" 1 osoba się wstrzymała.
Wniosek - rewitalizacja amfiteatru na os.Samsonowicza 10 głosów "za", 10 głosów  "przeciw" 1 osoba się wstrzymała
Wniosek - budowa przejść wyniesionych przy Zespole Szkół nr 1 przy ul. Szkolnej oraz na ul.Świetoduskiej 9 głosów "za", 10 głosów  "przeciw" 
2 osoby się wstrzymały
Wniosek - modernizacja łącznika ul.Armii Krajowej do ul.Obrońców Pokoju  9 głosów "za", 11 głosów  "przeciw" 1 osoba się wstrzymała.

Wszystkie wnioski zostały odrzucone.

Następnie Rada Miejska jednogłośnie przyjęła uchwałę budżetową na 2015 rok.

W dalszej części Rada uchwaliła jednogłośnie plan pracy Rady Miejskiej w Łęcznej na 2015 rok, a także plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Łęcznej na 2015 rok. Następnie podjęto uchwałę w sprawie woli kontynuacji członkostwa Gminy Łęczna w Stowarzyszeniu Lokalna 
Grupa Działania „Polesie” z siedzibą w Cycowie w okresie programowania 2014 – 2020 (jednogłośnie). 
Rada Miejska powołała Społeczną Komisję Mieszkaniową i zatwierdziła jej regulamin. Zgłoszono kandydatury:

Sebastian Pawlak
Zbigniew Łagodziński
Teodozja Syta
Krystyna Borkowska

Powyższy skład Komisji uzyskał poparcie wszystkich radnych - uchwała została podjęta jednogłośnie (21 głosów za).


